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Fontos döntések a városházán
A november 23-ai közmeghallga-
tás jól mutatta, hogy Budakeszi 
polgárai aktívan érdeklődnek a 
helyi közélet iránt. Legtöbben a 
Fő utcán tapasztalható közleke-
dési dugókkal, a közbiztonság 
javításával és az új vagy megújuló 
művelődési központtal kapcso-
latban tettek fel kérdéseket. Va-
lamennyi kérdésben igyekszünk 
kielégíteni a lakossági igényeket. 

Közlekedési dugók 
elhárítása
Valóban nehéz manapság gépjár-
művel áthaladni Budakeszin, főleg 
a reggeli és az esti órákban jelentős 
forgalom torlódik városunk leg-
fontosabb útvonalán, a Fő utcán. 
A dugók okairól megoszlanak a 
vélemények, egyesek azt sem zárják 
ki, hogy az alacsonyabb benzinárak 
késztetik gyakrabban autózásra 
a közlekedőket. Budakeszi Város 
Képviselő-testülete novemberi 
ülésén döntött arról, hogy a város 
közlekedési nehézségeinek megol-
dása érdekében három árajánlatot 
kér be szakcégektől közlekedési ta-
nácsadás tárgyában. 2016 év elején 
lakossági fórumot szervezünk, aho-
va meghívjuk az érintett szakembe-
reket is.

BKK jegyautomata  
a Dózsa György téren
Az önkormányzat kezdeményezé-
sére a lakossági igények alapján a 
BKK-tól olyan információt kap-
tunk, hogy december folyamán a 

Dózsa György téren jegyautomata 
kerül elhelyezésre, melynek megva-
lósításához Budakeszi önkormány-
zata minden támogatását és segítsé-
gét megadja.

Közvilágítás fejlesztése
Budakeszi területéről több lakos-
sági bejelentés érkezett, hogy kérik 
egyedi lámpatestek elhelyezését köz-
lekedésük biztonságosabbá tétele és 
a közbiztonság növelése miatt. Ezen 
kívül a Budakeszi Polgármesteri Hi-
vatal munkatársai helyszíni szemlék 
alapján javasoltak több helyszínt, 
ahol a közlekedés biztonságának nö-
velése, illetve a közvilágítás egyenle-
tesebbé tétele érdekében lámpates-
tek elhelyezése javasolt. A testület 41 
közvilágítási lámpatest elhelyezésé-
ről döntött, melyre bruttó 6.800.000 
forint keretösszeget biztosított. A 
kivitelezés 2016 első felében várható.

Ötletpályázat a kultúr-
ház  megújítására
Önkormányzatunk október 21-én 
tartott lakossági fórumot az Erkel 
Ferenc Művelődési Központ jövőjé-
ről, ahol számos elképzelés, észrevé-
tel megfogalmazódott az intézmény 
épületének lehetséges jövőjével 
kapcsolatban. Egyesek a teljes bon-
tásra és új objektum felépítésére 
szavaznának, mások a jelenlegi 
épület felújítását, modernizálását 
szorgalmazzák. A város képviselő-
testülete most ötletpályázatot írt ki 
az épületre, illetve annak környe-
zetére, aminek beadási határideje 
2016. február 18-a, elbírálása pedig 
már február 29-én megtörténik. 
Vagyis elég idő áll rendelkezésére az 
építészeknek, hogy megálmodják a 
művelődési központ új, korszerű és 
méltó épületeit.

Budakörnyéki  
Natúrpark
Immáron tíz éve, hogy a lelkes, civil 
szerveződés megkezdte munkáját 
abból a célból, hogy létrehozza a 
Budakörnyéki Natúrparkot, mely 
nem közigazgatási határokhoz 
igazodik, hanem megvalósítaná a 
településeken átívelő közös kez-
deményezések megvalósításának 
lehetőségét. A Budakörnyéki Ön-
kormányzati Társulás tagtelepülései, 
így Budakeszi részére is a natúrpark 
megalakítása hiányt pótló, lényeges 
fejlesztések lehetőségét teremtené 
meg, melyet támogatni kell. 

Jelenleg Magyarországon mind-
össze 9 natúrpark működik. A 

Budakörnyéki lehetne a tizedik, 
mely fontos szerepet tölthetne be 
a város és szomszédos települések 
társadalmi, gazdasági és környezeti 
fejlődésében. A Budakörnyéki Ön-
kormányzati Társulás és Budakeszi 
Képviselő-testületének képviseleté-
ben és felhatalmazásuk alapján 2015. 
december 3-án, a Budakörnyéki Na-
túrpark Egyesület 10 éves jubileumi 
rendezvényén előzetes szándéknyi-
latkozatot írtam alá, melyben a tár-
sulás és az önkormányzat támogatá-
sáról biztosítottam a Budakörnyéki 
Natúrpark létrehozását.

Ezzel megkezdődhetnek a meg-
alakulás előkészületei, hatástanul-
mány készül a natúrparkkal kap-
csolatosan, majd az előkészített 
dokumentációt engedélyezés céljá-
ból megküldjük a Földművelésügyi 
Minisztériumhoz, mely bízunk ben-
ne, engedélyezi a Natúrpark elneve-
zés használatát.

Ifjúsági tanács  
megalakulása
2015. november 5-én Bakács Berna-
dett alpolgármester asszony közre-
működésével alakult meg Budakeszi 
Ifjúsági Tanácsa, melyet ezúton is 
köszönök alpolgármester asszony-
nak. A tanács nagymértékben se-
gítheti az önkormányzat fiatalabb 
korosztállyal kapcsolatos munkáját, 
továbbá keretet biztosít velük való 
együttműködés megvalósításához. 
Friss, és más megközelítéssel megfo-

galmazott ötleteikkel, javaslataikkal, 
kéréseik, problémáik közvetítésé-
vel közös megoldást tudunk találni 
egy-egy nehézségre, javíthatjuk a 
korosztály közérzetét, és az igénye-
iknek megfelelő feltételeket tudunk 
számukra biztosítani.

A Schieli kápolna kör-
nyezetének rendezése
Budakeszi Város Önkormányzata 
tavaly kezdte meg a Schieli kápolna 
környezetének rendezését a BVV 
Kft. kivitelezésében. 2016 elején ke-
rülne sor a megkezdett munkálatok 
folytatására, a felújítás második üte-
me a járdák összekötését (a 2014-ben 
elkészült járda a Fő utca irányában 
nem került összeépítésre a Fő utca 
mentén lévő járdával, a virágos előtti 
szakasz hiányzik) jelenti, csapadék-
víz elvezetést, a murvás parkolók 
kialakítását, valamint a fennmaradó 
terület növényesítését, rendezését. 
A képviselő-testület a novemberi 
ülésén felkérte a Budakeszi Városfej-
lesztési és Városüzemeltetési Kft-t a 
Schieli kápolna környezetrendezése 
2. ütemének kivitelezésére. A mun-
kálatok költségeire bruttó 2.373.194 
forintot biztosított a 2016. évi ön-
kormányzati költségvetés terhére.

Engedjék meg, hogy az önkor-
mányzat és a hivatal összes dolgo-
zója nevében minden budakeszi 
lakosnak áldott, szeretetteljes, békés 
karácsonyt és egészségben, sikerek-
ben gazdag újesztendőt kívánjak.

Győri Ottilia, polgármester


